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 Protokół nr 23/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 18 czerwca 2015 r. 

 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujący punkt: 

 

1. Zapoznanie się z pismem z Urzędu Marszałkowskiego w sprawie podpisania porozumienia 

dotyczącego Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii i Mazur.  

 

oraz zdjęto następujące punkty z porządku obrad: 

 

1.Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych 

warunków zamówienia na wykonanie robót budowlanych na „Budowę hali sportowej wraz z 

zapleczem socjalnym oraz infrastrukturą techniczną przy Zespole Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku”. 

 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia 

przetargu nieograniczonego na wykonanie robót budowlanych na „Budowę hali sportowej 

wraz z zapleczem socjalnym oraz infrastrukturą techniczną przy Zespole Szkół Zawodowych 

w Kurzętniku”. 

 

Pan Starosta odczytał porządek posiedzenia Zarządu. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 

załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 22/2015. 

        

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                      

B. Grzywacz,  B. Kurowski,  A. Stajszczak. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

rodzin zastępczych. 

/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie/ 

 

Pani Łydzińska szczegółowo omówiła protokół z kontroli stanowiący załącznik nr 3. 

Poinformowała, że w trakcie przeprowadzonej kontroli rodziny zastępcze nie sygnalizowały 

problemów w relacjach z koordynatorami rodzinnej piczy zastępczej i specjalistami zespołu 

ds. rodzinnej pieczy zastępczej. Dodała, że sytuacja dzieci w siedmiu rodzinach zastępczych 

jest stabilna, w czterech rodzinach należy szczególnie monitorować sytuacje wychowanków z 

uwagi na problemy w edukacji czy wychowaniu. Widoczna jest bardzo duża różnica w 

jakości sprawowanej pieczy pomiędzy rodzinami spokrewnionymi a rodzinami 
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niezawodowymi. Nadmieniła, że warunki bytowe w dwóch rodzinach zastępczych 

spokrewnionych i w jednej rodzinie niezawodowej są na niskim poziomie. Znacznie 

korzystniej wyglądają warunki bytowe, a tym samym rozwojowe w rodzinach 

niezawodowych. Pani Łydzińska poinformowała, że na posiedzeniu Zespołu ds. okresowej 

oceny sytuacji dziecka umieszczonego w rodzinnej pieczy zastępczej przekazała 

koordynatorom rodzinnej pieczy zastępczej i specjalistom zespołu ds. rodzinnej pieczy 

zastępczej spostrzeżenia kontrolujących co do potrzeby kontynuowania pracy z 

poszczególnymi rodzinami.  

Pani Łydzińska stwierdziła, że nie powinna sprawować nadzoru nad rodzinną pieczą 

zastępczą. 

Pani Sekretarz poinformowała, że z wiedzy którą posiada wynika, iż cześć dyrektorów 

sprawuje kontrolę nad pieczą zastępczą a część nie ma takiego nadzoru.  Dodała, że zgodnie z 

uchwałą Zarządu do kontroli rodzinnej pieczy zastępczej zostały upoważnione: pani Urszula 

Łydzińska oraz pani Barbara Grzywacz. Ponadto poinformowała, że rozmawiała z panią Aliną 

Banaszewską – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw Gospodarczych odnośnie 

oceny stanu technicznego budynku i zasobów Domu Dziecka w Pacółtowie. Zaproponowała, 

żeby taką ocenę dokonał pan Wojciech Umiński – inspektor w Wydziale Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych. Nadmieniła, że zgodnie z planem kontroli w Domu Dziecka w 

Pacółtowie, w czerwcu powinna odbyć się kontrola dotycząca przygotowania do letniego 

wypoczynku wychowanków placówki oraz zapewnienia opieki pozostającym w placówce. 

Pani Łydzińska stwierdziła, że niedawno dokonała kontroli w Domu Dziecka, natomiast 

kontrola dotycząca wypoczynku jest kontrolą o charakterze doraźnym. W związku z dużą 

ilością obowiązków zaproponowała, żeby pani Wojnarowicz – dyrektor Domu Dziecka 

przygotowała informację w sprawie wypoczynku wychowanków.  

Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pani Łydzińskiej.  

 

/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z inwestycją 

„Przebudowa mostu zlokalizowanego w ciągu drogi powiatowej Nr 1248n gr. woj. 

(Ciche) – Nielbark – gr. woj. (Brzozie) w km 0+012 na przepust z rur stalowych”. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pan Kłosowski poinformował, że prace przygotowawcze będą polegały na skompletowaniu 

dokumentów niezbędnych do złożenia wniosku o dofinansowanie inwestycji. Dodał, że 

planowane nakłady finansowe w 2015r. będą wynosiły 12 000 zł.  

Pan Starosta zwrócił uwagę na zapis dotyczący realizacji zadania tj., że przewiduje się 

realizację inwestycji  na 2016r. Stwierdził, że nie wiadomo czy powiat będzie posiadał środki 

na realizację inwestycji. 

Pan Kłosowski wyjaśnił, że do lutego 2016r. musi być przygotowana dokumentacja, żeby 

można było złożyć wniosek o dofinansowanie w Ministerstwie Infrastruktury. 

Pan Starosta stwierdził, że na dzień dzisiejszy nie mamy wiedzy ile będzie kosztowała 

powyższa inwestycja. 

Pan Kiński – główny księgowy poinformował, że z informacji przekazanych z ZDP 

dotyczących inwestycji wynika, iż koszt prac przygotowawczych na rok 2015r. wynosi 

12 000 zł, natomiast na rok 2016 planuje się wydatkowanie środków w wysokości 400 000 zł. 

Dodał, że takie są zapisy w wieloletniej prognozie finansowej powiatu. 
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Pan Kłosowski wyjaśnił, że planowane są koszty w wysokości 150 000 zł z budżetu powiatu 

nowomiejskiego, 50 000 zł z powiatu brodnickiego oraz 200 000 zł z Ministerstwa 

Infrastruktury.   

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.              

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pani                  

B. Giziewskiej – Radnej Gminy Nowe Miasto Lubawskie oraz pana R. Pruchniewskiego 

–Sołtysa wsi Lekarty w sprawie remontu drogi powiatowej nr 1244N Skarlin-Lekarty-

Nowy Dwór. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynęło pismo pani B. Giziewskiej stanowiące załącznik 

nr 4 dotyczące remontu drogi Skarlin – Lekarty - Nowy Dwór. Wyjaśnił, że w Planie Rozwoju 

Sieci Drogowej Dróg Powiatowych są zawarte dwie oceny tzn. droga na odcinku Łąkorek – 

Łąkorz – Bielice – Szwarcenowo – Radomno ma 28 km - cały odcinek ma stan zadowalający, 

natomiast odcinek Łąkorz -  Bielice jest oceniony jako zły. Również tak samo został oceniony 

cały odcinek drogi Nowe Miasto Lub. – Gwiździny - 16 km, natomiast na odcinku Nowe 

Miasto Lub. – Gwiździny – Mroczno stan nawierzchni jest oceniony jako zły. Poinformował, 

że odcinki, które będą w najbliższym czasie remontowane są oceniane jako złe. Ponadto 

dodał, że dokonany został pomiar ruchu, który przedstawia się następująco: 

- natężenie ruchu na drodze 1335N na odcinku Nowe Miasto Lub. – Gwiździny wynosi    

3 176 poj./dobę w Nowym Mieście Lub. i 2 388 poj/dobę w Gwiździnach.  

- natężenie ruchu na drodze 1279N wynosi 1 286 poj/dobę w Piotrowicach, a na drodze 

1299N - 886 poj/dobę w Bielicach.  

 - natężenie ruchu na drodze 1244N Skarlin – Lekarty - Nowy Dwór wynosi 200 poj/dobę. 

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynęło do ZDP pismo dotyczące uszkodzenia drzwi 

samochodu odłamkiem asfaltu lub kamienia na drodze Skarlin – Lekarty - Nowy Dwór,  

osoba zgłosiła roszczenie dotyczące odszkodowania. Dodał, że dokumenty zostaną przesłane 

do ubezpieczyciela, który oceni zniszczenie samochodu. Pan Kłosowski przyznał, że stan 

nawierzchni na w/w drodze jest zły.  

Pani Grzywacz przychyliła się do stwierdzenia pana Kłosowskiego. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było omówienie remontu nawierzchni gruntowej 

drogi nr 1273N Ostrowite - Górale na odcinku 400 mb. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że wystosowano zapytanie cenowe do trzech firm o przewóz 

tłucznia. Dodał, że na remont w/w odcinka wykorzysta się ok. 680 ton kamienia, w chwili 

obecnej na tym odcinku pracuje równiarka. Poinformował, że w związku z w/w inwestycją 

wnioskuje o zwiększenie budżetu ZDP o 20 000 zł.  

Pani Grzywacz zapytała czy odcinek drogi, który usytuowany jest w lesie należy do powiatu 

czy to lasów. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że grunt na którym jest usytuowana droga w lesie należy do 

lasów. Natomiast czynione są starania, żeby powiat przejął od lasów bezpłatnie grunt. 

Pan Kiński poinformował, że z informacji którą przekazała mu pani Skarbnik wynika, iż na 

dzień dzisiejszy nie ma środków, żeby zwiększyć budżet ZDP. Dodał, że pani Skarbnik 

sugerowała, żeby zadanie wykonać z środków własnych jednostki. Natomiast w późniejszym 

terminie, jeżeli powiat będzie posiadał środki finansowe można zwiększyć budżet ZDP. 
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Pan Kłosowski poinformował, że na realizację zadnia można wykorzystać środki, które 

zabezpieczone są w budżecie na prace związane z zimowym utrzymaniem dróg. Dodał, że 

jeżeli budżet ZDP nie zostanie zwiększony to w okresie zimowym jednostka nie będzie 

posiadała wystarczającej ilości środków na utrzymanie dróg.  

Pan Kłosowski przypomniał o wizji lokalnej wiaduktu w Radomie. Poprosił o wyznaczenie 

terminu wizji.  

Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek i wyrazili zgodę na realizację zdania w ramach 

posiadanych środków ZDP. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,               

B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

Wniosek pana R. Kłosowskiego stanowi załącznik nr 5. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Urzędu 

Marszałkowskiego w sprawie podpisania porozumienia dotyczącego Planu Cyfrowego 

2025 dla Warmii i Mazur. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynęło pismo z Urzędu Marszałkowskiego stanowiące 

załącznik nr 6, dotyczące podpisania porozumienia w ciągu siedmiu dni od otrzymania. 

Stwierdził, że zapisy w dokumencie należałoby omówić z radcą prawnym i z panią Skarbnik. 

Pan Kłosowski przedstawił stawki za zajęcie pasa drogowego. Dodał, że jeżeli podjęto by 

decyzję o podpisaniu porozumienia, to należałoby również podjąć stosowną uchwałę Rady 

Powiatu w tej kwestii.  

Ponadto pan Kłosowski przedstawił warunki jakie musi spełniać powiat, który ubiega się o 

dofinansowanie remontów dróg w ramach tzw. „schetynówek”. 

Pan Kłosowski odniósł się do artykułu zamieszczonego w Gazecie Nowomiejskiej 

dotyczącego odcinka drogi Tereszewo – Partęczyny. Stwierdził, że nawierzchnia drogi na tym 

odcinku jest w złym stanie. Ponadto omówił kwestię dotyczącą wykonania chodnika przy 

sklepie na skrzyżowaniu w Tereszewie. Dodał, że z powiatowego planu rozwoju sieci 

drogowej wynika, iż 48 km odcinków dróg powiatowych zostało ocenionych jako złe 

nawierzchnie, wymagające remontów. 

/pan. R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie oddania w najem powierzchni na umieszczenie reklamy na budynku przy         

ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynął wniosek firmy Vivenge z Siedlec stanowiący 

załącznik nr 7, dotyczący najmu powierzchni na umieszczenie reklamy firmy Rossmann na 

w/w budynku. Dodała, że firma wnioskuje o najem powierzchni w okresie od dnia 

01.07.2015r. do 30.06.2016r. na takich samych warunkach jak w poprzedniej umowie. Za 

najem powierzchni firma płaciła miesięcznie kwotę w wysokości 166,66 zł netto + VAT. Pani 

Banaszewska zapytała, czy koszty najmu mają pozostać na takim samym poziomie. 

Członkowie Zarządu przychyli się do wniosku firmy Vivenge i pozostawili miesięczny czynsz 

w wysokości 166,66 zł netto + VAT. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie nadania imienia szkołom wchodzącym w skład Zespołu Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku. 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Korecki poinformował, że od 1 września 2015 szkoły wchodzące w skład ZSZ w 

Kurzętniku będą miały nadane imię Noblistów Polskich. Dodał, że na 14 października 

planowana jest uroczystość z okazji nadania imienia szkołom oraz wręczenia sztandaru.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.              

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opiniami związków 

zawodowych dotyczącymi projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

palcówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Nowomiejski 

- przyjęcia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu 

Nowomiejskiego. 

 

Pan Korecki poinformował, że opinie Związku Nauczycielstwa Polskiego oraz NSZZ 

„Solidarność”  są pozytywne zarówno jeśli chodzi o uchwałę dotyczącą regulaminu 

wynagradzania jak również planu sieci publicznych szkół. 

Pani Sekretarz poinformowała, że projekty uchwał zostaną jeszcze omówione na Komisji 

Oświaty, która odbędzie się 25 czerwca. 

 

Opinie Związków zawodowych stanowią załączniki nr 8,9,10,11. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przyjęcia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych na 

terenie Powiatu Nowomiejskiego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.              

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i palcówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 

 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.              

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  B. Kurowski,   A. Stajszczak. 
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Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr VI/63/2015 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 26 marca 2015 w sprawie ustalenia szczegółowych warunków i zasad 

udzielania pomocy materialnej na zwiększenie szans edukacyjnych uczniów z terenu 

Powiatu Nowomiejskiego poprzez poprawę dostępu do kształcenia w szkołach 

ponadgimnazjalnych dla których organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że w związku z rozstrzygnięciem nadzorczym wojewody 

uchwała została zmieniona. Wyjaśniła, że uzupełniono uchwałę o punkty, które umożliwią 

ubieganie się o stypendium uczniom, którzy będą kontynuowali naukę w szkołach poza 

powiatem nowomiejskim. 

Pan Starosta dodał, że wprowadzono również zmianę dotyczącą przyznania stypendium 

uczniom klas I w roku szkolnym 2015/2016 oraz uczniom klas I w latach następnych 

/wcześniej był zapis: „w roku szkolnym 2015 / 2016 dla uczniów klas I, w roku szkolnym 

2016/2017 dla uczniów klas I i II, w latach następnych tylko uczniowie klas I i II w danym 

roku szkolnym”/. 

Pan Starosta poinformował, że wykonana została wstępna symulacja kosztów związanych ze 

stypendiami. Zapytał jakie powiat będzie ponosił koszty z tym związane. 

Pani Wicestarosta odpowiedziała, że koszty związane ze stypendiami będą wynosiły           

ok. 150 000 zł. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.              

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

/pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą: ”Obóz Młodzieżowych Drużyn 

Pożarniczych Powiatu Nowomiejskiego z udziałem młodzieży Powiatu Oldenburg”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.              

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w WPF na 2015r. 

 

Pan Kiński – główny księgowy szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na 

rok 2015. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.              

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zmian w budżecie powiatu na  2015r. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.              

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  B. Kurowski,   A. Stajszczak. 
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Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją pana            

T. Waruszewskiego – Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie w sprawie przyznanej 

dotacji na wykonanie zadania publicznego z zakresu ochrony zabytków i opieki nad 

zabytkami. 

 

Pan Starosta poinformował, że zgodnie z ustawą o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami 

Wójt gminy Nowe Miasto Lubawskie informuje o przyznaniu z budżetu gminy dotacji w 

wysokości 20 000 zł na wykonanie konserwacji ołtarza w kościele parafialnym w Radomnie. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 12. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

 

 

 

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                               


